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1. Aanleiding 

• Op 7 april jl. is gestart met de experimenteerfase van het Experiment gesloten 

coffeeshopketen (hierna: experiment), waarbij tot 10 juni op de verkoop van 

illegale hasj in deelnemende coffeeshops niet wordt gehandhaafd. 

• De afgelopen tijd zijn verschillende signalen vanuit coffeeshops binnengekomen 

over problemen die zij ervaren met de inkoop van gereguleerde wiet en hasj. 

• Daarnaast is het aanbod gereguleerde wiet en hasj gemonitord om vinger aan de 

pols te houden.  

• Op 15 mei heeft u met SJPS de uitkomsten van deze monitoring besproken met de 

betrokken burgemeesters in het Bestuurlijk Overleg (hierna: BO). Tijdens dit 

overleg is afgesproken om de handhaving op de verkoop van illegale hasj op te 

schorten tot 1 september 2025. 

 

2. Geadviseerd besluit 

U wordt geadviseerd akkoord te gaan met het verzenden van de bijgevoegde 

Kamerbrief. 

 

De brief en een soortgelijke nota worden parallel aangeboden aan SJPS. Omdat 10 

juni nadert is het van belang om alle stakeholders zo snel mogelijk te informeren.  

 

3. Kernpunten 

• Er is consensus dat de start van de experimenteerfase niet zonder slag of stoot 

zou verlopen, omdat er een kunstmatige nieuwe markt wordt geopend die 

evenwel niet te vergelijken is met andere markten. Tegelijkertijd wordt ook 

erkend dat coffeeshops problemen ervaren met het inkopen van gereguleerde wiet 

en hasj. 

• Afgelopen weken is het gereguleerde aanbod cannabis opnieuw gemonitord, 

hieruit blijkt dat er van een algeheel tekort van hennep geen sprake is. We zien 

dat er sinds de start op 7 april een continue stroom van gereguleerde cannabis 

van telers naar coffeeshops gaat en dat ongeveer evenveel cannabis per week 

wordt verkocht door de coffeeshops. 

• De verwachting is dat op 10 juni net voldoende hasj geproduceerd zal worden en 

op voorraad zal zijn om te voldoen aan de eerder vastgestelde startcriteria. 

• In het BO van 15 mei jl. hebben enkele burgemeesters hun zorgen geuit over de 

problemen die coffeeshops nu ervaren.  

• U heeft met de SJPS en de burgemeesters van deelnemende gemeenten tijdens 

dit BO besproken dat zij tot 1 september 2025 niet zullen handhaven op de 

verkoop van illegale hasj in deelnemende coffeeshops. 
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• Hiermee wordt voorkomen dat coffeeshops, naast de problemen die zij nu ervaren 

met de inkoop van gereguleerde wiet, mogelijk aanvullende problemen zullen 

ervaren met de inkoop van gereguleerde hasj.  

• In dit BO hebben SJPS en u aangegeven dat deze verlenging wat u betreft 

eenmalig is. Overwegende dat op een gegeven moment volledig gestart moet 

worden, uitstel van de handhaving op verkoop van illegale hasj geen duurzame 

lange termijn oplossing is, en dit experiment bedoeld is om te onderzoeken of een 

gereguleerde cannabisketen mogelijk is. Een eventuele mismatch tussen vraag en 

aanbod is wat u betreft na 1 september 2025 onderdeel van de uitkomsten van 

het experiment. 

 

4. Toelichting 

 

4.1. Politieke context 

• Op 11 maart 2025 stelde Kamerlid Sneller (D66) een mondelinge vraag over de 

ontwikkelingen en voortgang van het Experiment gesloten coffeeshopketen naar 

aanleiding van het mediabericht “Onrust in cannabiswereld: coffeeshops vrezen 

dat wietproef mislukt”. 

• In het voorjaar van 2024 is een wetswijziging om deelname Amsterdam mogelijk 

te maken verworpen door de Tweede Kamer en is een motie van de PVV om het 

experiment on hold te zetten verworpen.  

• Op 5 juni staat een commissiedebat in de Tweede Kamer gepland over het 

drugsbeleid. Op de convocatie staan o.a. de brieven over het experiment die sinds 

april 2024 zijn verstuurd. U zult u samen met SJPS aanwezig zijn tijdens dit debat. 

  

4.2. Juridische overwegingen 

Het besluit dat de experimenteerfase start op 7 april 2025 is gepubliceerd in de 

Staatscourant. Tegen dit besluit zijn een aantal bezwaarschriften ingediend, deze 

worden op dit moment behandeld. 

 

4.3. Communicatie 

• Door dit besluit te communiceren krijgen de Kamer en deelnemers aan het 

experiment helderheid over de stand van zaken in de experimenteerfase. 

• De bijgevoegde Kamerbrief zal tijdig worden gedeeld met de burgemeesters van 

de deelnemende- en teeltgemeenten 

• DCOM zal worden voorzien van een woordvoeringslijn in geval van eventuele 

persvragen.  

 

5. Informatie die niet openbaar gemaakt kan worden  

 

5.1 Toelichting  

Persoonsgegevens van ambtenaren zijn niet openbaar ter bescherming van de 

persoonlijke levenssfeer.  


